
FSV 

FÖRENINGEN SVERIGES VATTEN- och VINDKRAFTSKOMMUNER och REGIONER 
 
PROTOKOLL 
från styrelsemöte onsdagen den 4 september 2024, digitalt via teams 
 
Närvarande: 
Erik Lövgren, Ånge, ordförande 

 Anders Rosell, Orsa, 1:e vice ordförande 
 Veronica Håkansson, Storuman 

Åke Hantoft, Laholm 
Kjell-Åke Sjöström, Sollefteå 
Magnus Andersson, Östersund 
Ulf Nyman, Ljusdal 
Björn Mårtensson, Ovanåker 
Gunilla Berglund, Avesta 
Erik Evestam, Region Värmland 
Lena Goldkuhl, Boden 
Anders Lundin, Vansbro 
Jan Söderström, Ånge 
Johannes Andersson, Östersund 
Mikael Löthstam, Hudiksvall 
Anna Melin Nyström, Torsby 
 
Övrig närvarande: 
Charlotta Kristow, sekreterare 
 
 
§1  Mötets öppnande 
Mötet öppnades av ordföranden Erik Lövgren som hälsade deltagarna välkomna.  
Notering av närvarande. 
 
 
§2  Val av justerare  
Beslutades att Björn Mårtensson, Ovanåker, utses att justera dagens protokoll jämte    
ordföranden. 
 
§3  Dagordning 
Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen. 
 
§4  Föregående protokoll 

                             Protokoll från årsstämma 240531 samt konstituerande styrelsemöte 240717 hade varit utsända     
inför mötet. Ulf Nyman, Ljusdal meddelade att hans namn bland närvarande saknades på   
stämmoprotokollet. Rättelse kommer att göras. Beslutades att protokollen därefter läggs till  
handlingarna. 
 
§5  Ekonomirapport 

Ekonomirapporten 240101-240731 hade varit utsänd inför mötet. Lotta Kristow 

kommenterade att föreningens ekonomi är god och följer plan och vidare att det finns 

utrymme för aktiviteter eller särskilda insatser utöver budget om styrelsen ser sådana behov 

framgent. 

§6  Mötesplan för hösten samt presidie 

Mötesplanen inför hösten 2024 presenterades enligt nedan. 

Riksdagshearing och styrelsemöte, Stockholm 22- 23/10.  
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Styrelsemöte 7/11 kl 8-10 via teams 

Styrelsemöte 5/12 kl 8-10 via teams 

Styrelsen beslutade att fastställa ovanstående mötesplan. Vidare föreslogs att framgent 

samordna aktiviteter i Stockholm med t ex föreningen Inlandskommunerna. 

Ingen förändring beslutades avseende presidiet. 

 

§7  Verksamhetsplan 2023-2025 

Diskussion fördes och flera röster talade för att föreningens ekonomi och den intensiva 

energidebatten allmänt kan tala för ett gott läge för mer aktiv medlemsrekrytering. Styrelsens 

kontaktnät sammantaget kan nyttjas för kontakter och besök hos ledande befattningshavare 

hos kommuner och regioner och att det gäller att använda sitt nätverket oavsett politiskt 

hemvist. 

Vidare fördes en dialog om behov av uppdaterad kommunikationsplan samt översyn av 

presentationsmaterial att nyttja vid externa kontakter. Förslag lades på att arbeta fram 

målgruppsanpassade säljargument samt att sociala medier kan nyttjas än mer för att sprida 

föreningens budskap. Presidiet får i uppdrag att ta fram underlag inför nästa styrelsemöte. 

 

§8  Lägesrapport incitamentsutredningen 

Kansliet har inför styrelsemötet varit i kontakt med Klimat- och näringslivsdepartementets Lars 

Bryntesson för att efterhöra mer information kring beredningen av utredningen ”Värdet av 

vinden”. Departementsrådet har inget nytt att rapportera men ber oss återkomma i slutet av 

september.  

Vidare förs en diskussion om huruvida verksamhetsutövare framgent kan komma att enas kring 

en gemensam branschstandard vad gäller ersättningen till kommunerna. En fråga lyfts om det 

finns tillgång till en kartläggning vad gäller vilka kommuner som har vatten- och vindkraft och 

ännu inte är medlemmar i FSV. 

 

§9  Övriga frågor 

Ingen övrig fråga. 

 

§10  Nästa möte 

Nästa möte hälls fysiskt i Stockholm den 22 oktober med en riksdagshearing kl. 11-14 samt 

efterföljande styrelsemöte kl 15-17. Middag planeras till kl 19. Hemresa kväll eller påföljande 

dag i enlighet med individuell planering. Preliminärt program presenterades på mötet och 

kommer att skickas ut så snart det har fastställts. Vidare ställde sig styrelsen positiv till idén att 

släppa en debattartikel med lämpligt tema inför dagarna i Stockholm. Håkan Larsson har ställt 

sig positiv till att skriva artikeln. 

Ledamöter uppmanas att ordna och bekosta resa och eventuell övernattning via sina 

hemkommuner. 

 

§11  Mötets avslut 

Erik Lövgren tackade deltagarna samt förklarade mötet för avslutat. 
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Ånge den 4 september 2024 

 

Charlotta Kristow  Erik Lövgren 

Sekreterare   Ordförande 

 

Björn Mårtensson 

Justerare 
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